

Children's Forearm Fracture Sling

兒童前臂骨折吊帶

Model : TD-KH

Features:

- The Velcro design can be easily adjusted and used by yourself
- With armpit inflatable bag design, more effective support for the arm
- Suitable for fixation of shoulder fracture and dislocation or ligament injury, easy to use
- 魔术贴设计可以方便自己调节至合适自己的位置, 使用更方便
- 附带腋窝充气袋设计, 更有效的支撑手臂, 让腋窝部位不易出汗
- 适用于肩部的骨折脱位或韧带损伤的固定, 使用方便, 可代替石膏



Specifications

Product Model 產品型號	TD-KH
Product Function 產品功能	shoulder, elbow injury fixation 肩部, 手肘受傷固定
Product Material 產品材質	breathable mesh 透氣網布
Specification 規格	M size can be adjusted M號可調節
Suitable for 適用於	Children 2-5 years old 兒童2-5歲
Color 顏色	grey 灰色
Product Weight 產品重量	200g
Package Weight 包裝重量	313g
Packing Size 包裝尺寸	25.5*20*7cm

Instructions

According to their own needs to adjust the size, Velcro can be fixed

Then wrap the lock around the waist to fix

Note:

◆ This product is a shoulder and forearm sling. Please consult your doctor or relevant medical staff before use

◆ Please use the product correctly to avoid accidental injury due to improper use

根據自己需求調節所需大小, 魔术贴粘上固定即可

再用鎖扣圍繞腰部纏繞一圈固定

注意事項:

◆ 此產品為肩部前臂吊帶, 請確保使用前諮詢醫師或相關醫護人員

◆ 請正確使用該產品, 避免因不當使用造成意外傷害